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 • A tehetséges gyermekek kiválasztása, sportági képzése, majd
 átadása nagyobb felvevő kluboknak, ezáltal esélyt adva nekik, a
 felnőttkori professzionális versenysport lehetőségére.

 • A régi grundokat megidézve, mindenkinek lehetőséget biztosítani
 a szervezett sportjátékhoz.

 • A gyerekek ösztönzése a magas szintű iskolai tanulmányokra, az
 egészséget biztosító és közösségi élményt nyújtó amatőr
 versenysport szépségének a hirdetése.

„Sport: …mindazon testgyakorlat, melyet nem tisztán nevelési, egészségi 
célból űznek, hanem benne szórakozást keresnek.” (A Pallas Nagy Lexikona, 

1897)

 • A gyerekek sporttevékenység által történő értelmi, erkölcsi,
 közösségi, nemzeti nevelése, személyiségüknek formálása.

A II. Kerület UFC egy önálló és saját értékrendszert képviselő és közvetítő 
labdarúgó egyesület, céljait az alábbiakban határozza meg.
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Kedves UFC-s szülők és gyerekek,

Bár az „amatőr” szónak van egy pejoratív jelentése is, de az amatőr futball 
a mi szóhasználatunkban egy nagyon nemes fogalmat takar. Mert az 
amatőr sport nem a pénzről, nem az egzisztenciális kényszerről, a 
megélhetésről, hanem az adott pillanat megéléséről, a játék feltétlen 
szeretetéről szól. A II. Kerület UFC Felnőtt csapata ebben az értelmében 
egy igazi amatőr csapat, ahol a játékosok az egyetemi tanulmányok vagy a 
munka mellett kedvtelésből sportolnak. Nagy örömünkre egyesületünk 
Felnőtt csapatának háromnegyedét saját nevelésű játékosok alkotják, akik 
az UFC utánpótlás csapataiból kerültek fel. Nagy sportsikernek tartjuk, 
hogy Felnőtt „első” csapatunk a Budapest I. osztályában szerepel, ami az 
amatőr futball csúcsát jelenti, ahol már az ellenfeleink nagy része is 
„félprofi”. A Felnőtt II-es csapatunk egy osztállyal az első mögött, a 
Budapest II. osztályban szerepel. Összességében az UFC Felnőtt 
nemcsak egy eredményes csapat, hanem egy nagyon jó kis közösség is, 
akikre nagyon büszkék vagyunk.

Üdvözlettel,

Markóczy Csaba klubigazgató és Szeltner Norbert elnök
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2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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A Pápa ellen 3–2-re nyertünk úgy, hogy az első félidőben több mint 30 percet állt a játék 
villámlás miatt, 0–1-ről fordítottunk, majd a 90. percben egyenlített az ellenfél, végül 

a 93. percben Bélai Bali ollózós góljával győztunk.

A Király SE ellen Pados Marci góljával 1–0-ra nyertünk. A meccs elején megúsztuk 
az ellenfél helyzeteit, utána jobbak voltunk és ha a helyzetkihasználásunk 

pontosabb, több góllal győzhettünk volna.
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2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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A Szent Istvánnal remek iramú meccset játszottunk, s nagyon jól teljesítettünk. 
Mindkét csapatnak nagy helyzetei voltak, végül mi győztünk 2–0-ra.

Tatabányán az első félidőben nyertük meg a meccset, a másodikban 
megőriztük a 2–1-es előnyünket. Ezzel a három ponttal 

felülmúltuk a tavaszi ponttermésünket.
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2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)

C
S
A
PA

TA
IN
K

A vidéki túrák egy közkedvelt eseménye: a meccs utáni lakoma. Még finomabb az étel, 
ha diadal előzte meg! Balázs Boti mindig megkínálja a csapattársait 

a sültkrumplijából.

Az Országos Kupában a Debrecennel játszottunk. A csoda elmaradt, 2–0-ra kikaptunk, 
de örök emlék marad a csapatnak, hogy az ország egyik legjobb csapatát tétmérkőzésen 

láttuk vendégül és megálltuk a helyünket!
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– Nagyon sok mindent megéltem ebben a csapatban, sok edzővel 

dolgozhattam, és még több embert ismerhettem meg. Többek között a két 

prágai torna, az U16-os bajnoki cím, a kiemelt bajnokságba való feljutás, 

az abban való szereplés, valamint a nagy rangadókon elért sikerek 

maradtak a legemlékezetesebbek számomra, például a TVE elleni 4–3-as 

siker.

– Több mint tíz éve oszlopos tagja vagy a 2005/2006-os 

korosztályunknak, jó ideje csapatkapitány is vagy. Mik a legszebb 

emlékeid ezzel a társasággal?

INTERJÚ PADOS MÁRTONNAL

– Mit jelent Pados Márton számára a II. Kerület UFC? És mit jelent a II. 

Kerület UFC számára Pados Márton?

– Számomra az UFC nagyon sokat jelent. Óvodás korom óta itt focizom, és 

örülök, hogy részese lehetek a klub fejlődésének. Ez a csapat mindig 

különleges lesz számomra, olyan közösségek, barátságok tudnak itt 

kialakulni, amelyek meghatározhatják egy csapat eredményeit. Hogy én 

mit jelentek az UFC-nek azt nem tudom, és nem is nekem kell eldöntenem, 

de igyekszem minél  többet tenni a csapatért és a klubért hétről-hétre.

2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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Kiválóságok: Pados 
Marci és Szalai Ádám
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– Mit gondolsz a csapat őszi szerepléséről? Mik a legnagyobb 

kihívásai?

– Véleményem szerint eddig túlteljesítjük a nyáron kitűzött céljainkat. Úgy 

gondolom, hogy eddig sikerült kihozni nagyjából mindenkiből azt, amivel 

ilyen jó eredményeket tudunk elérni, remélem ezt fent tudjuk tartani, és 

még többet ki tudunk magunkból sajtolni.  A szezonban rengeteg jó 

csapattal játszhatunk, és nem könnyű hétről-hétre a legjobbunkat nyújtani, 

de ha nem lesz sok hiányzónk, fejben ott tudunk lenni az esetek 

többségében, és ha van egy kis szerencsénk, akkor akár csoda is történhet 

a bajnokság végén.

– Védő létedre gyakran szerzel gólt. Minek köszönhető ez?

– Szerencsére magas vagyok, ami a pontrúgásoknál előny, és jó esetben 

ki tudom használni az ellenfél kisebb megingásait, bizonytalanságait. A 

csapattársak nélkül ez sem lenne lehetséges, és szerencsére a 

módszereink is megvannak :)

– Öcséd, Máté is az UFC-ben focizik. Nagy testvérként hogy 

viszonyulsz az ő futballjához? Szoktad megnézni a meccseit? 

Elképzelhető, hogy egy napon egy csapatban szerepeltek?

– Örülök neki, hogy ilyen testvérem lehet, mint Máté. Nagyon jó a 

kapcsolatunk, szeretünk egymással focizni. Ha van rá egy kis időnk, akkor 

a kertünkben szoktunk lábteniszezni, de az átlagos hétköznapokon csak 

arra van időnk, hogy bent egy kis labdával kényszerítőzzünk egy keveset. 

Szeretem megnézni a meccseit,  sok hasonlóságot tudok felfedezni a pár 

évvel ezelőtti játékom, és az ő mostani játéka között. Szeretünk kijárni 

egymás mérkőzéseire, ilyenkor mindkettőnk még jobban beleteszi magát. 

Általában mindig beszélünk az aznap történt futballélményeinkről, saját 

meglátásainkról, ekkor tudok egy-két tanácsot adni, ha szükséges. Azt 

sem tartom kizártnak, hogy egy nap még együtt focizunk valahol.

– Igaz, hogy pályafutásod során már négyszer fordult elő, hogy a 

csapatod 1–0-ra nyert a te góloddal? Mi a titkod?

– Jó érzés győztesen elhagyni a pályát, főleg ha egy szoros, 1–0-ra 

megnyert mérkőzésen tettük ezt. Ilyenkor nem számít, hogy ki lövi a gólt, 

ugyanúgy örülünk mindenkinek, de nyilván jó érzés, ha pont én szerzem 

azt. :)

2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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– Az érettségi még odébb van, de gondolkodtál már azon, mihez 

kezdesz a középiskola után? Mi érdekel tanulás, munka vagy futball 

szempontjából?

– Mint minden foci drukkert, így engem is örömmel tölt el, hogyha ilyen jó 

teljesítményt láthatunk a válogatottunktól, mint amit az utóbbi években 

produkálnak. Szeretem Marco Rossi hozzáértését, Magyarországhoz való 

viszonyát, és örülök, hogy egyre több magyar játékos igazol nagyobb 

klubokba. Sajnos nem jutok ki minden meccsre, de ha az időm engedi, és 

jegyet is sikerül venni, akkor kint szoktam lenni a meccseken. Nem lenne 

rossz Németországban szurkolni egy jót.

– Még nem döntöttem a jövőmmel kapcsolatban. Szeretnék egyetemre 

menni, viszont a focit sem szeretném abbahagyni. Meglátjuk majd, mit hoz 

a jövő.

– Állítólag óriási szurkolója vagy a magyar válogatottnak. Minden 

meccsen kint szoktál lenni? Mész az Európa-bajnokságra 2024 

nyarán? Kik a példaképeid?

2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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Pados Marci Lázár Petivel és Bélai 
Balival a Budapest-válogatottban
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2007/2008-ban születettek (Banka László)
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Bicske-UFC 0-3. Hosszú huza-vona után sikerült végre lejátszani a mérkőzést. 
Küzdöttünk  a hiddegel,a szerda estével, de tetszetős játékkal sikerült 

begyűjtenünk a 3 pontot.

Gerrzo-UFC 5-0. Az eredmény ellenére a játék több periódusában fel tudtuk 
venni a versenyt, egy a még nálunk erősebb ellenféllel szemben.Abszolút elégedettek 

lehetünk az előre mutató játék miatt.
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2007/2008-ban születettek (Banka László)
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PVSK-UFC 2-2. Készültünk erre mérkőzésre. Ponttal-pontokkal szerettünk volna 
távozni Pécsről. Kétgólos hátrányból sikerült felállnunk, ami több, mint dicséretes.

Soroksár-UFC 1-1. Talán a szezon legjobb játékát produkáltuk hiányzóink ellenére is. 
Jó ellenfél ellen egy érett játékot mutattunk be. Abszolút reális volt 

a döntetlen ezen a mérkőzésen.
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INTERJÚ TŐRÖS MÁRTONNAL

– Az évek során egyre többet és többet. Először még csak egy újabb hobbi 
volt, de ahogy idősödtem egyre nagyobb felelősségnek éreztem azt, hogy 
része lehetek a csapatnak. Az UFC-ben nem saját magunkért küzdünk, 
hanem egymásért, a közösségért. Az edzőimtől nem csak a futballról 
tanultam, hanem például a közösség erejéről és a kitartás fontosságáról.

– Gyerekkorod óta az UFC-ben focizol. Mit jelent neked a klub?

– Ha egyet kellene kiemelni a szép emlékek közül, talán az egyik tavalyi 
meccsemet választanám. A kaposvári Bene Ferenc Akadémia ellen 
játszottunk. Az első félidőben korán vezetést szereztünk, de pár perccel rá 
válaszolni tudtak. A második félidő elején megint előnyhöz jutottunk, de 
ismét jött az egyenlítő gól. Majd a 78. percben szöglethez jutottunk. 
Odaálltam elvégezni a sarokrúgást és láttam, hogy a kapus rosszul 
helyezkedik: kint áll, majdnem az ötösön. Gondoltam egyet és a kapu felé 
irányítottam a játékszert. Jól mértem fel a helyzetet, ugyanis a kapus 
bármennyire is nyújtózkodott nem érte el a labdát, ami bekanyarodott a 
hálójába. Ezzel három kettőre vezettünk. Néhány perccel rá egy szépen 
végigjátszott kontra után az eredményjelző táblán a 3-3-as eredmény volt 
látható. Átléptünk a hosszabbításba. Valószínűleg az utolsó támadást 
vezethettük, amikor a tizenhatos előtt elkaszálták az egyik támadónkat és 
szabadrúgáshoz jutottunk. Én álltam a labda mögött. A bíró a sípjába fújt és 
nekifutottam… A labda nyíl egyenesen érkezett meg a kapu jobb felső 
sarkába, a sporttárs pedig lefújta a mérkőzést.

– Van-e olyan „pillanat” amire szívesen emlékszel vissza, ami inspirál 
Téged? 

2007/2008-ban születettek (Banka László)
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Tőrös Marci
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– Emlékszel még rá, hogy mikor vezetted ki először 
csapatkapitányként a csapatot a pályára? Mit jelent számodra 
vezetőnek lenni?

– Nekem mindig is a játékintelligencia volt a legfontosabb mérce, ebben a 
kategóriában saját magamat választanám. A saját játékomból a 
párharckészség hiányzik legjobban. A csapatból erre a tulajdonságra 
Csikós Tomi mellett teszem le a voksom. A focit mégis csak labdával 
játszák, amit a csapatból, szerintem, Lepp Oli kezel a legjobban. Végül a 
mentalitás, ami igazából meghatározza egy játékos kvalitásait. Gerecs 
Marci magasan kiemelkedik a csapatból az elszántságával és 
érettségével. El lehetne veszni részletekben, mint a gyorsaság, vagy lövő 
technika, de nekem ez a 4 tulajdonság bír a legnagyobb jelentőséggel.

– Nehezen barátkoztam meg a felsőbb osztály gondolatával. Azt hittem, 
hogy a kiemelt osztály egy teljesen másik bajnokság: minden ellenféltől ki 
fogunk kapni és esélyünk sem lesz a meccseken. A sors, azonban rám 
cáfolt. Minden csapattal fel tudjuk venni a versenyt és néha még 
meglepetéseket is okozunk egy-egy „nagyobb” klubnál. Örülök, hogy 
ebben az osztályban futballozhatok.

– Két éve vagyunk tagja a kiemelt csoportnak. Mik voltak az első 
gondolataid, mikor felkerültünk? Hogy látod most a csapatunkat?

– Sajnos a tanulás és az edzések mellet kevés időm marad olvasni, de 
mostanában egyre jobban szeretek egy jó könyv társaságára hagyatkozni. 
Eddigi olvasmányaim közül az Utas és holdvilág volt a legmeghatározóbb. 
Szerb Antal regényében bejártam Itáliát és Párizst, találkoztam 
érdekesebbnél érdekesebb figurákkal és nem utolsó sorban foglalkoztam 
az élet „nagy” kérdéseivel. A könyv a komplexitásával ragadott el. 
Mindenkinek ajánlom, de nem csak ezt a könyvet, hanem az olvasást 
általában.

– Ha a csapattársaidból „összegyűrhetnéd” a tökéletes játékost, 
akkor milyen tulajdonságok alapján tennéd és, hogy nézne ki? 

– Először egy ausztriai tornán 2017-ben voltam kinevezve 
csapatkapitánynak. A kis bécsi tornán a negyedik helyet szereztük meg. 
Ahogy múltak az évek, úgy lett egyre nagyobb teher a karszalag. Örülök, 
hogy eddig az összes edzőm kitüntetett ezzel a megtiszteltetéssel. 
Csapatkapitányként az egész csapatot kell képviselnem és az ő 
véleményükre kell támaszkodnom.

– Szinte mindig van nálad könyv. Találkozzunk a buszon, vagy 
utazzunk vidékre. Van olyan olvasmány, amit mindenképp ajánlanál 
nekünk? Ha igen, akkor miért éppen ezt választottad?

2007/2008-ban születettek (Banka László)
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– Tavasszal le kell köröznünk önmagunkat, mert látom és érzem, hogy 
sokkal több van bennünk. Több pontot szeretnék gyűjteni és jobb 
meccseket szeretnék játszani. Remélem a többiek is hasonlóan bizakodva 
vágnak majd bele a felkészülésbe… Hajrá UFC!

– Milyen célokkal vágsz neki a tavasznak? Mik az elvárásaid 
magaddal és a társaiddal szemben? 

2007/2008-ban születettek (Banka László)
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UFC-SBTC 2-1. Könnyebb meccsre készültünk és lehetett volna simább,de ezen a 
napon úgy döntöttünk,hogy nagyobb kihívás elé állítjuk magunkat.
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2009/2010-ben születettek (Székely József)

A szezon eddigi legnagyobb rangadója: BLSZ U15 
II. Kerület UFC –Testvériség Újpalota 2–2.

A szezon eddigi legjobban felépített mérkőzésünk idegenben 
MLSZ REGIONÁLIS KIEMELT U15 Főnix Gold FC - II. Kerület UFC 0-5



16

C
S
A
PA

TA
IN
K

2009/2010-ben születettek (Székely József)

Csapatunk kiváló védőjátékosa Dulai Tibor.

Csapatunk motorja a csapat irányítója Albert Noé.
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INTERJÚ DERDÁK MÁRTONNAL

– Hogy kerültél az UFC-hez, miért döntöttél úgy hogy ideigazolsz, 
és hogy érzed itt magad?  
– Az idény elején volt egy megkeresésem, lehetőségem az UFC-től, amit 
a szüleim segítségével az idény végén "aktiváltam" és most itt vagyok. 
Hogy miért igazoltam ide, az egyik az edző személye akiről a tavalyi 
UFC táborból is jó emlékeim voltak és aki már akkor is szívesen látott 
volna a csapatában, ill. a kihívás, hogy egy sokkal nagyobb szinten is 
kipróbáljam magam, feszegetve a határaimat. Azt már most mondhatom, 
hogy nem bántam meg. Jó fej csapattársak és király edzők közé 
kerültem. Persze küzdök még, mert most teljesen ismeretlen
közegbe és ismét egy más focistílusba kerültem, ill. egy új posztot is 
próbálok elsajátítani a kedvenc posztomon kívül. És ha ez nem lenne 
elég, még a továbbtanulás meg a felvételire való felkészülés is hátráltat. 
Szerencsére a srácok jól fogadtak, ez nagy könnyebbség és már most is 
nagyon jól érzem magam.

– Mikor kezdtél focizni és hogy telt az első pár év? 
– Derdák Márton vagyok 2009-ben születtem, és 7.5 évesen kezdtem 
focizni Csillaghegyen. Sajnos nagyon rossz közegbe csöppentem és 
rövid idő után abbahagytam a focit, 1.5 év telt el amikor kiderült, hogy a 
Gázgyár focicsapata az iskolánkban tartja a téli edzéseket. Miután 
nagyon hiányzott a foci lemerészkedtem az egyik edzésükre és ott is 
ragadtam pár évre. Nagyon jól éreztem magam a családias közvetlen 
légkörben, egészen a Gázgyár utánpótlás megszűnéséig. Ekkor több 
opció felmerült: (abbahagyom, Budakalász, II. Kerület UFC) végül a 
Budakalászt választottam a közelsége miatt. Kalászon modern focit 
oktatott az ottani edző és nagyon jól éreztem magam. Onnan érkeztem 
az UFC-hez. 
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2009/2010-ben születettek (Székely József)

Derdák Marci
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– Összetudod hasonlítani a megyei bajnokságot és a mostanit? 
– Nehéz összehasonlítani a két bajnokságot. Kalászon magasabb 
korosztályban, de a bajnokság alapszakaszában nagyon "hullámzó 
színvonalú" ellenfelekkel kellett játszani. Míg most életemben először a 
korosztályomban játszom, viszont a bajnokság sokkal 
kiegyensúlyozottabb már most is. A mennyei megyeiben az év második 
felében, ill. a rájátszásban találkoztunk több nívósabb ellenféllel. Míg 
tavaly az ellenfeleink többsége a fizikális mutatóival, a taktikai 
fegyelemmel és átlag két "megyei Messivel" próbált győzelemre törni, 
addig most egyénileg jobban képzett, gyorsabban gondolkodó játékosok 
vesznek körül (csapatonként 10-15). Élveztem azt is, és egyre jobban 
élvezem ezt is.

– Mit vársz az UFC-től? 
– Az UFC-től magasabb színvonalat, jó társaságot és végre hosszú távú 
jövőt várok, vártam. Az első kettő már megvan.

– Szeretnél profi focista lenni ? 
– Nem tervezek profi focista lenni, egyszerűen csak szeretek focizni, 
nagyon élvezem a csapathoz
tartozást. Persze azért, ha úgy hozza az élet, szeretnék az amatőr foci 
legjobbjai közé kerülni, esetleg a budapesti válogatottba bekerülni. Úgy 
látom az UFC ehhez meg tud adni mindent, és végre nem kell többet 
csapatot váltanom, amit mindig nehéz megélni.

– Van-e példaképed, kedvenc csapatod? 
– Nincs kifejezett focista példaképem, inkább a posztomon szereplő 
játékosokat figyelgetem. Ki hogyan játszik "6-ost". Csapatból is többet 
követek figyelemmel. Ferencváros, Barcelona, Athletic Bilbao. 
Számomra nem minden a győzelem, de utálok veszíteni...
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2009/2010-ben születettek (Székely József)
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

A labdarúgás egy négyévszakos sportág. Ezt a mai napon a csapatunk is megtanulta. 
Az esős-csapadékos időben idegenben sikerült 6-0-ra győzni a Gloriett SE otthonában!

Hazai pályán fogadtuk a SZAC csapatát. Remek játékkal sikerült magabiztos, 
5-0-s arányban nyernünk.
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Dunaszerdahelyen jártunk. A 12 csapatos nemzetközi torna erős mezőnyében 
az előkelő 4. helyezést sikerült elérnünk. Mohácsy Domonkos 

különdíjat is kapott a szervezőktől.

Nagy volt az öröm a nemzetközi tornán a továbbjutást érő csoportmérkőzésen 
szerzett győztes gól után!
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Második csapatunk önbizalomnövelő 15-0-s győzelmet könyvelhet el, miután idegenben 
múlták felül a Hegyvidék csapatát. Jászi Ádi és Pölczman Peti is mesterhármasig jutott.

November hónap legjobb játékosa Indra Péter lett, aki példás hozzáállásával és csupaszív 
játékával érdemelte ki a címet. Dunaszerdahelyen csapata egyik legjobbja volt.
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– Idén a legnehezebb meccsünk a BVSC elleni edzőmérkőzés volt, ahol 
egy nagyon keményen, jól és szervezetten játszó csapat ellen fociztunk. A 
legjobb meccs szerintem a Grund elleni mérkőzés volt, mert 3-0-s 
hátránynál nem elszomorodtunk, hanem még jobban küzdöttünk és így a 
végére megfordítottuk a meccset.

– Nagyon jól érzem magam itt, nagyon szeretem, hogy összetartó a 
csapat, sok program van, amin részt lehet venni. A legemlékezetesebb 
mérkőzés számomra a Kölyökligában volt, a Mészöly ellen játszottuk, 
amikor is 2:1-es hátrányból 2 perc alatt tudtunk fordítani 3:2-re az általam 
lőtt két góllal és így nyertük meg a meccset.

– Szia Doma! Már negyedik évedet töltöd az UFC kiemelt csapatában 
igazolt játékosként. Hogyan érzed magad a csapatban? Miért jó az 
UFC-s családhoz tartozni? Melyik a legkedvesebb emléked az elmúlt 
időszakról?

INTERJÚ MOHÁCSY DOMONKOSSAL

– Csapatodban meghatározó, fontos szerepet töltesz be. Te vagy az 
idei házi gólkirály jelenleg. Melyik volt szerinted az idei őszi szezon 
legnehezebb mérkőzése, legkeményebb ellenfele? Melyik volt 
szerinted az idei legjobb mérkőzése a csapatodnak és Neked? Miért?
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Mohácsy Domi
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– Domi, szerinted mi a Te legnagyobb erősséged a fociban, miért? 
Továbbá véleményed szerint mi lehet a fejlesztendő területed?
– A legnagyobb erősségem szerintem a gyorsaságom és a testsúlyom 
miatt a gyors irányváltoztatási képességem és az, hogy sokszor betalálok 
az ellenfél kapujába. Fejlesztenem kell még a fizikumomat.

– A csapatodnak mi a legnagyobb erőssége, illetve mi lehet a 
gyengesége ami kevésbé megy?

– A célom az, hogy minél tovább tudjak focizni és minél több jó meccset 
tudjak játszani.

– A csapat egy nagyon jó közösség, jól érzem magam benne legjobb 
barátaim: Milán és Indra Peti, de a többiekkel is jól kijövök.

– Mi a célod a fociban? Van elvárásod saját magadtól?

– Ki, illetve kik a legjobb barátaid a csapaton belül? Miért?

– A csapat legnagyobb erőssége az összjáték és a támadások felépítése. 
Amiben még fejlődnünk kell, hogy az első perctől koncentráltan játsszunk.

– Minden meccsen vannak jó és kevésbé jó teljesítmények, mindig más 
lehet a nyerő ember, mindenki nagyon sokat hozzá tud tenni a csapat 
teljesítményéhez.

– Köszönöm a beszélgetést Doma! Zárásul, a csapatodban ki az a 
játékos, akiről elmondható, hogy a játéka minden mérkőzésen 
meghatározó, kulcsszerepet tölt be a pályán? Miért pont Ő?

– Ki a kedvenc játékosod / példaképed a fociban? Miért pont Ő(k)?
– A legnagyobb példaképem Lionel Messi, akit mindig csodálok 
cselezőképessége és rúgótechnikája miatt.
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

Bozsik tornán jártunk Csillaghegyen a hónap első hétvégéjén, szokásosan 2 csapattal. 
Mindkét csapatunk 4-4 mérkőzést játszott. Játékunkat szép passzok, 

lövések és gólok jellemezték!

U10-es kiemelt csapatunk a III. Kerület TVE-nél vendégeskedett. A 4x20 
perces edzőmérkőzésen rengeteg jó és kevésbé jó dolgot is kilehet elemelni.  

Pörgős, jó iramú találkozó volt!
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

U11-es kiemelt csapatunk hétközi edzőmérkőzést játszott a III. Kerületi TVE 
csapata ellen. Nagyon jó iramú mérkőzés volt, ahol többnyire 

a mi akartunk érvényesült. Rengeteg szép mozzanat volt!

U11-es kiemelt csapatunk is lejátszotta az urolsó két mérkőzését 
a Kölyökliga alapszakaszában. Bár mind a két meccset rosszul kezdtük, mindkét 

esetben sikerült változtatni a játékunkon és győzni.
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

U10-es csapatunk az utolsó két mérkőzését játszotta idén a Kölyökligában. 
Míg az első mérkőzésen, jó játékkal csapatunk bizonyult jobbnak, 

második mérkőzésen ellenfelünk megérdemelten nyert.

Hónap játékosa: Horváth Márk – magabiztos játékáért
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– Mikor és hogyan ismerkedtél meg a focival?
– Már az óvoda udvarán is sokat fociztam, már akkor nagyon 
megszerettem ezt a sportot. Majd 1-2 évvel később elmentem az UFC 
nyári táborába, ahol nagyon jól éreztem magam. A tábori hét végén pedig 
Lió bácsi szólt, hogy játsszak náluk, jöjjek az UFC-be focizni.

INTERJÚ RADICS DÁNIELLEL

– Ki a kedvenc játékosod, miért?

– Melyik volt az eddigi legemlékezetesebb meccsed és miért?

– A legjobban balszélső szeretek

– A kedvenc játékosom 

És azt is nagyon szeretem amikor
aztán jobb lábbal kapura lőni. 

tudom szerezni a labdát, majd el 

– Mik a terveid a jövőre nézve a focival kapcsolatban?
– Szeretnék minél magasabb szintre elérni, focista szeretnék lenni! 
Remélem én is lehetek egyszer majd olyan jó, mint a válogatott 
csapatkapitánya, Szoboszlai Dominik.

 mert szeretek befele cselezni és 

– A pálya melyik részén szeretsz

 visszafutok védekezni és meg 

tud vele indulni a csapat!

 lenni. Azért szeretek ott játszani,

egyértelműen Lionel Messi. 

világ legjobbja és neki van a 
legtöbb aranylabdája is. 

– Az egyik hazai edzőmeccsünket mondanám, amit még tavaly játszottunk 
a III. Kerületi TVE csapatával. Nagyon jó kis meccs volt, nagyon jó 
gyakorlás volt. Azért maradt ennyire emlékezetes, mert sok gólt lőttem és a 
csapat is nyerni tudott.

Mindenben nagyon jó, ő a 

leginkább játszani és miért?
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

Radics 
Dani
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2015/2016-ban születettek (Tóth Tamás)

Az izgatott kispad.

Az utolsó őszi Bozsik. Ügyes cselek, szép gólok és 
hatalmas lelkesedéssel zárta a csapat az őszt.
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2015/2016-ban születettek (Tóth Tamás)

Gyakorlásból sosem elég.

Hat játékos, hat oklevél. Kapta Fehérváry András, Váradi Zalán, Kotymán Kristóf, 
Hámori Dániel, Czudar Csege és Szalay - C. Mateo.
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2017/2018-ban születettek (Perjési Lionel)

Fantasztikus mérkőzéseket játszottak a srácok az őszi szünet eleji Bozsik fesztiválon. 
Hatalmas gólok és cselek jellemezték a mérkőzéseket. 

Kiemelkedő játékért Kőszegi Zénó és Hindrich Dávid részesült oklevélben.

Az edzéseken a cseleket gyakoroltuk.
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2017/2018-ban születettek (Perjési Lionel)

Mindenki készen áll az edzésre!

Szuper hangulatú mérkőzésekkel és óriási gólokkal zártuk az őszi Bozsik szezont. 
Az oklevelet Vajkai-Székely Péter és Simon Márton zsebelte be kiemelkedő játékával.
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Junior (Meggyes Balázs)

Az UFC szabadidős foci csoportjai a régi grundok hangulatát idézik, itt 
mindenkinek lehetősége van sportolni. A korosztályok szerint bontott 
Katica, Manó, Lurkó, Kölyök és Junior csoportokból később lehetőségük 
van a gyerekeknek az egyesületünk „kiemelt”, verseny csapataiba kerülni.

Szoboszlai itt sem tud hibázni

Legyőzhetetlenek



33

C
S
A
PA

TA
IN
K

Kölyök (Kern Máté)

Kiemelt és a Kölyök csapat

Pillanatkép az edzőmeccsről
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Lurkó (Kass László)

Megkezdődött a téli szezon

Pénteki bajnokság csapatosztása
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Manó (Wiest Dominik)

Pénteki 4+1 bajnokság győztesei

Nagy menő manók



36

C
S
A
PA

TA
IN
K

Katica (Perjési Lionel)

Hidegben is jókedvű katicák

Halloweeni lázban várták az edzést a lányok
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Felnőtt (Meggyes Balázs)
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Ugyan simán kikaptunk, de a Csepeli stadionban akkor is nagy élmény volt játszani.

A Műegyetem elleni hazai meccsen remekül kezdtünk, majd visszaesett a játékunk. 
Végül pár villanással sikerült a magunkra javára fordítani a 

találkozót és 3–1-re nyertünk.
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Felnőtt (Meggyes Balázs)
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Három vereség után nagyon fontos mérkőzést nyertünk meg a Szent István 
otthonában, ráadásul kapott gól nélkül.

Az őszt az MLTC elleni hazai 0–0-val zártuk. 18 ponttal a 7. helyen telelünk, 
amire lehet építeni tavasszal.
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– Egy szomorú ok miatt az előző csapatom felbomlott és úgy kellett 
döntenem, hogy én is eligazolok. Ezután m a II. Kerület UFC felnőtt jötte
csapatához. Úgy érzem, már az elején sikerült megmutatnom a tudásom 
és hozzáállásomat, így nagyon hamar be tudtam illeszkedni a csapatba. 
Ezt az is mutatja, hogy újoncként és a legfiatalabb játékosként a 
2020–2021-es idényben a csapat megválasztott az ősz legjobb 
játékosának és a 2020–2021-es idény legjobb igazolásának. Az edzők és a 
csapattársak is közvetlenek és befogadóak voltak, így már az elején sok új 
barátságra tehettem szert, amik életre szólóak is lehetnek.

INTERJÚ BECZE KRISZTIÁNNAL

– 2020 nyarán, 17 évesen igazoltál az UFC-hez. Hogy kerültél a 
klubhoz?

Felnőtt (Meggyes Balázs)
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A Pestszentimre ellen végre összejött az első hazai győzelem (3–0), 
ezzel pedig a 10. helyen várjuk a tavaszi folytatást.
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– Melyik a legemlékezetesebb meccsed az elmúlt 3.5 évből?

– Hogyan jellemeznéd a játékodat? Melyik híres focistához 
hasonlítanád magadat?
– Úgy gondolom, hogy egy stabil és megbízható játékos vagyok a 
védelemben. Szeretek sokat találkozni a labdával és kulcspasszokat adni, 
sokszor a támadásokhoz is fellépek. Kiskoromban (utánpótlásban) nagyon 
jó technikai és elméleti alapokat kaptam az edzőmtől és azóta is azokat az 
elveket követem a pályán és azon kívül is. A pályán több szituációban olyan 
helyzeteket is meglátok, amiket sokan nem, és ezeket meg is tudom 
valósítani egy jó passzal, bemozgással vagy kommunikációval. Hátulról 
próbálom sokat segíteni és irányítani csapattársaimat. Szeretem a 
kihívásokat, amiket gyors gondolkodással és döntéshozatallal kell 
megoldani. A mérkőzéseken számos ilyen helyzettel szembesülök, 
párharcoknál, helyzetfelismerésnél, amiknek nagy százalékát meg is 
nyerem. Még megemlíteném a fejjel való erősségemet (fejeseimet), 
amikkel számos mérkőzést sikerült megnyernünk vagy pontot mentenünk. 
A játékstílusomat a mostani futballban Szalai Attiláéhoz vagy Willi 
Orbánéhoz tudom hasonlítani, akik nagyon meghatározó és biztos pontjai 
a magyar válogatott védelmének.

– Az egyik legemlékezetesebb meccsem a 2020–2021-es idényben a 
hazai pályán játszott Kelen SC II ellen játszott mérkőzés, ahol a 89. 
percben szereztem meg fejjel a csapatunk győztes gólját.

Felnőtt (Meggyes Balázs)
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Becze Krisz
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– Mi a hobbid, mivel töltöd a szabadidődet?

– Nagyon hálás és boldog vagyok, hogy minden mérkőzésemre eljönnek 
és szurkolnak nekem és a csapatnak. Az utánpótlás meccseimen is az 
összes mérkőzésemen kint voltak. A szüleimnek sokat köszönhetek, hogy 
az eddigi pályafutásom alatt számos sikert tudtam elérni. Édesapámnak 
sok mindent köszönhetek, mert sok mindenre tanított meg a pályán és az 
életben. Hogyan lehet sikeres az ember és hogyan érheti el a céljait, álmait. 
Több nyáron keresztül gyakorolt a bátyámmal és velem a focipályán, hogy 
segítsen elérni céljainkat. Sokszor eszembe jut néhány bölcs szava: 
elszántság, sok munka és még több gyakorlás. Továbbá édesapámmal 
meccsek után beszélgetünk, hogy hogyan tudnék néhány szituációban 
jobban teljesíteni. Nagyra becsülöm azt a kincset, amit a Jóisten nekem 
adott.

– Szüleid, nagyszüleid rendszeresen kijárnak a meccsekre és 
lelkesen szurkolnak. Hogyan éled ezt meg?

– Nemrég játszottad a 100. mérkőzésedet az UFC felnőtt csapatában. 
Mit jelent neked ez a mérföldkő?

– Szeretek túrázni, leginkább a hegyekben. Más sportokat űzni. Télen 
síelni. Szeretek sporteseményeken részt venni (Vb, Eb stb.) És persze 
válogatott és klub meccsekre kijárni, szurkolni. Továbbá a barátaimmal 
programokra menni.

– Többnyire pontrúgásoknál van lehetőségem a kapu elé kerülni, ekkor 
szoktam a legtöbb gólt szerezni. De vannak helyzetek, amikor labdát 
szerzek hátul és fel tudok lépni a támadásokhoz és egészen az ellenfél 
kapujáig kísérem a támadást, ekkor tudok még gólhelyzetbe kerülni. Ha 
úgy vesszük a titkom az, hogy amikor esélyem van gólt szerezni szeretem 
megragadni a lehetőséget és a lehető legjobban kivitelezni azt.

– Védő létedre elég sok gólt szerzel. Mi a titkod?

– Örülök, hogy legfiatalabb játékosként sikerült elérnem ezt a 
mérföldkövet. Szerettem volna, hogy győzelemmel legyen meg a 100. 
mérkőzésem és örülök, hogy egy gólpasszal hozzá tudtam járulni a 
mérkőzés megnyeréséhez.

Felnőtt (Meggyes Balázs)
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Klubunk, a II. Kerület UFC nevelőegyesületként határozza meg magát, ennek 

megfelelően az egyik feladatának tekinti az ambícióval rendelkező, ügyes 

játékosainak felvevő egyesületekbe, akadémiákba irányítását. Tehetségkövető 

rovatunkban olyan korábbi játékosainkkal készítünk interjút, akik nálunk 

ismerkedtek meg a sportág alapjaival, és akikre nagyon büszkék vagyunk.

– Igen, ennek nagyon örülök, de alig várom, hogy még több meccsen 
tudjak szerepelni és akár sikerekben is részes legyek. Azóta azért elég sok 
minden változott, én is sokat változtam, fejlődtem. Mondhatom, hogy 
nagyon pozitívan éltem meg az elmúlt pár évet.

– Két gyönyörű évet töltöttél el az UFC-ben. Mik a legkedvesebb 
emlékeid, amik eszedbe jutnak erről az időszakról? Kikkel tartod a 
kapcsolatot az akkori csapattársaid közül?
– Igen két szép év volt, szerettem ott játszani. Egy nagyon jó kis közösség 
volt kialakulóban akkoriban, akik nagyon szerettek focizni és velük is 
élvezetes volt a játék. Legkedvesebb emlékem talán amikor bajnokságot 
tudtunk nyerni U17-ben az Újpest FC-t is megelőzve. Nem is tudom, 
mindennapos kapcsolatban nyilván már senkivel, de nagyon sok emberrel 
össze szoktam futni. Van olyan, aki utána Újpesten is csapattársam volt, de 
van akivel az egyetemen lettünk szaktársak. Ezeken kívül is jó párszor 
összehozott minket az élet különböző  eseményeken. Összességében azt 
tudom mondani, hogy a csapat nagy részével tartom még a kapcsolatot, 
aminek nagyon örülök, sőt az edzőket is idevehetem, velük is bármikor 
találkozunk csak pozitív élménnyel gazdagodunk. Tehát nagyon örülök 
neki, hogy egy ilyen jó közösség részese tudtam lenni.

INTERJÚ KATONA MÁTYÁSSAL, AKI NEMRÉG MESTERHÁRMAST 
SZERZETT  AZ NB I-BEN

– 2017 tavaszán a II. Kerület UFC színeiben U19-es és BLSZ I-es 
meccseken játszottál, mára pedig több mint 75 NB I-es mérkőzésen 
léptél pályára. Hogyan élted meg ezt az utazást?
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– Tizenhét évesen igazoltál tőlünk az Újpest FC-be, amelynél profi 
futballista lettél, majd idén februárban a Fehérvár FC-hez szerződtél. 
Tizenhét évesen megfordult a fejedben, hogy NB I-es játékos leszel és 
ilyen patinás klubokban bizonyíthatsz hétről hétre?
– Őszintén szólva egy kicsit talán igen, reménykedtem benne, de ilyen 
távlati célokban annyira nem szerettem és ma sem annyira szeretek 
gondolkozni.
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– Talán a foci iránti szeretet és alázat az, amit sikerült ilyen korban 
megtanulnom vagy elraktároznom. Azt gondolom, olyan közegekben 
voltam, ahol ez volt a jellemző, ez volt az alap, illetve talán a Jóisten is úgy 
alakította mindig az életemet, hogy megtanuljam értékelni a kis dolgokat, 
mint például, hogy egészséges vagyok, játszhatok és edzhetek. Nem 
könnyű kérdés, mit tanácsolnék. Talán azt, hogy foglalkozzon még többet a 
focival és annak minden apró kis szeletével. Legyenek azok lövések, 
cselek, passzok, első érintések, bármi, amit lehet gyakorolni. Nincs is 
annál jobb, mint ezeket gyakorolni. Ezen kívül meg talán annyit, hogy ne 
féljen a kihívásoktól, abból csak tanul az ember.

– Mik a következő céljaid a profi karrieredben? Elgondolkodtál a 
külföldre igazoláson vagy a magyar válogatotton?

– Szerinted mi az, amit gyermekként vagy tinédzserként tanultál meg 
a futballban, és nagyban segített téged abban, hogy NB I-es játékos 
legyél? Van-e valami, amit mai fejjel tanácsolnál a fiatal Katona 
Matyinak annak érdekében, hogy jó játékossá váljon?

– Ugyanazt amit az előző kérdésnél mondtam, de talán a legfontosabb az, 
hogy a foci iránti szeretet és alázat maradjon meg sokáig, bármilyen 
szinten játszik is az ember.

– Mint mondtam, annyira nagy távlatokban nem szeretek gondolkozni. 
Próbálom megélni és értékelni a jelent, mert azt gondolom, hogy a fociban 
nagyon gyorsan tudnak történni a dolgok. Egyelőre nagyon örülnék egy 
sikeres szezonnak itt Fehérváron. Nyilván vannak egyéni elvárásaim is 
magammal szemben, nem titok, hogy minimum tíz gólig el szeretnék jutni. 
Ha lenne lehetőségem, nyilván szívesen kipróbálnám magamat külföldi 
bajnokságokban is, de ezek a dolgok úgyis jönnek, hogy, ha úgy megy a 
játék.

– Ha egy UFC-s gyermek tanácsot kér tőled azért, hogy esélye legyen 
eljutni a legmagasabb szintjeire, mit mondanál neki?
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